
総合研究大学院大学 生理科学専攻 

博士論文発表会 
 

標記の会を下記の通り各日程で開催します。奮ってご参加下さい。 

 

 

記 

 

１月１８日(火) 

■常松 友美   16:00～ 生理研（明大寺）一階会議室 

『Sleep/wakefulness regulation by controlling the activity of orexin neurons using  

optogenetics』 

 

１月２０日(木) 

■髙原 大輔   15:00～ 生理研（明大寺）一階会議室 

『Organization of multisynaptic pathways from the inferior temporal cortex to the dorsal  

premotor cortex in macaques』 

 

１月２７日(木) 

■佐藤 かお理  15:00～ 生理研（明大寺）一階会議室 

『Roles of the volume-sensitive anion channel and the V2-type vasopressin receptor in rat AVP  

neurons』 

 

１月２８日（金） 

■加塩 麻紀子  16:00～ 生理研（明大寺）一階会議室 

『Molecular basis of the TRPM2 sensitization to heat and its involvement in the macrophage  

function』 

 

１月３１日(月) 

■林 正道      13:30～ 生理研（明大寺）一階会議室 
『Neural Basis for Human Timing Behavior: Neuroimaging Studies of Motor Coordination and  

Temporal Processing』 

 

■佐々木 章宏    15:00～ 生理研（明大寺）一階会議室 
『Neural network of action representation』 

 

２月３日（木） 

■中川 直        15:00～ 生理研（明大寺）一階会議室 
『Dendritic domain-selectivity of intracortical excitatory inputs onto layer 2/3 pyramidal  

neurons』 

 
※各発表終了後は審査に入る為、ご退席願います。 

 

国際研究協力課大学院係 


